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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Annika Strandhäll (S)

2017/18:906 Gårdsförsäljning

En levande landsbygd stärker Sverige, och för att landsbygden ska kunna leva 
måste det även vara möjligt att driva företag utanför storstadsregionerna. På 
landsbygden finns i dag ett stort antal småskaliga livsmedelsföretag, och dessa 
är viktiga för det lokala näringslivet och den lokala försörjningen men även för 
arbetsmarknaden. 

I dagsläget är det tyvärr dyrt, svårt eller till och med förbjudet att sälja en del av 
de produkter som tillverkas på lokala gårdar eller mikrobryggerier i en 
gårdsbutik. Detta hotar i sin tur både miljön, turistnäringen, företagsklimatet 
och arbetsmarknaden på landsbygden.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga socialminister Annika Strandhäll:

Avser ministern att vidta åtgärder för att kunna se över möjligheterna till 
gårdsförsäljning

………………………………………

Jan Ericson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2018-02-28
Besvaras senast
2018-03-07 kl. 12.00


